
Jiří Skřivan, trojnásobný vítěz Frenštát, Brno, Hořovice) 

Na kterého koně (jízdu) dodnes vzpomínáte v dobrém  a na kterého ne zrovna v dobrém?   
Nijak konkrétně si nevzpomínám, snad jenom kůň Honzy Štětiny ve finále v r. 2006 v Brně mě na 
počátku parkuru zastavil, ale vše jsem dotáhl do vítězného konce. 
 
Který rok se vám jako pohárový opravdu nepovedl?  
Nevím, takto to nevnímám. Vždy, když má jezdec dobrého koně, tak se většinou sezona povede a 
člověka to nakopne k další práci. Obecně si myslím, že kdyby naši špičkoví jezdci měli lepší koně, byli 
by v evropském porovnání mnohem dál. 
 
Co pro vás osobně vůbec znamená taková několikanásobná výhra?  
V tomto okamžiku je to právě to nakopnutí k dalším metám. 
 
Jiří Hruška, nejúspěšnější letošní jezdec, zvítězil ve 4 VC, kvalifikoval se do finále a v něm skončil 

třetí 

Které to letošní vítězství je pro tebe nejcennější, které bylo nejtěžší? 
Nejcennější bylo asi to v Hořovicích, jelikož se tam sešli téměř všichni nejlepší jezdci. Nejtěžší to bylo 
ve Frenštátě, kde Ludvík jel tak rychle, že mě donutil s druhým koněm riskovat až příliš a na konci z 
toho bylo ,jen´ druhé a čtvrté místo. 
 
V televizním přenosu bylo řečeno, že jsi vlastně takovým produktem Českého skokového poháru. Váš 
klub je také pořadatelem jednoho z kol, je tedy pro tebe úspěch a účast v Poháru tím nejdůležitějším 
bodem a cílem sezony? 
Myslím, že asi téměř všichni považují za vrchol sezony MČR a ne jinak je tomu i u mě. V letošním roce 
jsme však s tátou usoudili, že jelikož Aristo Z šel své první ST loni v říjnu, tak by od nás bylo nefér ho 
tak rychle tlačit nahoru a raděj jsme ho nechali odpočinout v kategorii družstev. 
 
Ivo Přibyl, vítěz finále z roku 2005 

Vzpomínáte se ještě na plzeňské vítězství? Co pro Vás znamenalo? 
Samozřejmě vzpomínám. Bylo to takové potvrzení správnosti cesty, na které jsem v práci s koňmi byl. 
Stal jsem se sice potom trošku známější, ale vliv na moji další kariéru to nemělo. V paměti mi utkvěl 
hlavně Famous, kůň Aleše Opatrného… Naštěstí jsem na něm startoval až po Jardovi Jindrovi, který 
mi dal pár rad, jak se na skocích chovat, že nesmím přijít blíže ke skoku. Celkově jsem se ve finále 
dobře svezl – všichni koně byli slušní.  
 


